
                          ROMÂNIA
              JUDEŢUL IALOMIŢA
CONSILIUL LOCAL GHEORGHE DOJA
             Nr.  4339 din13.12.2021

PROCES-VERBAL
Încheiat astăzi, 13.12.2021,  în şedinţa ordinară, 

a Consiliului local al comunei Gheorghe Doja, judeţul Ialomiţa

La şedinţă au participat primarul, secretarul general al U.A.T.  şi toţi cei  11  consilieri  locali în funcţie.
Procesul-verbal al şedinţei din data de 10.11.2021 este prezentat şi supus aprobării. Este aprobat cu

unanimitate de voturi.
Se trece la ordinea de zi.
Primul  punct. Sunt prezentate:
- referatul de aprobare nr. 4221 din 02.12.2021 întocmit de primarul comunei Gheorghe Doja;
- raportul nr. 4220 din 02.12.2021 al viceprimarului comunei Gheorghe Doja;
- avizul  nr. 4237 din 03.12.2021 al al comisiei juridice şi de disciplină.
Este  adoptată  Hotărârea nr. 83 din  13.12.2021 privind desemnarea  a doi  consilieri locali, ca

reprezentaţi ai Consiliului Local  al comunei Gheorghe Doja,  în Comisia de evaluare a performanţelor
profesionale individuale ale doamnei Praf Monica, secretar general al unităţii administrativ-teritoriale,
comuna  Gheorghe Doja,  judeţul Ialomiţa, pe anul 2021,  cu  11 voturi „pentru”, 0 „abţineri”  şi  0 voturi
„contra”.   

Al doilea punct. Sunt prezentate: 
- adresa nr. ILG-STZ 30243/24.11.2021 şi adresa  nr. ILG-STZ 30696/07.12.2021 a  A.J.F.P. Ialomiţa; 
- referatul de aprobare  nr. 4223 din 02.12.2021 întocmit de primarul comunei Gheorghe Doja;
- raportul    nr.  4222 din 02.12.2021  al compartimentului  contabilitate;
-  avizul nr.   4238  din  03.12.2021  al   comisiei  pentru   agricultură,  activităţi  economico-financiare,

amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului şi turism;
- procesul-verbal nr. 3968 din 04.11.2021.
Este  adoptată  Hotărârea nr. 84 din13 .12.2021 privind rectificarea     Bugetului local,  la nivelul

comunei Gheorghe Doja,  judeţul Ialomiţa, pe anul 2021 ,  cu  11 voturi „pentru”, 0 „abţineri”  şi  0 voturi
„contra”.   

Al treilea punct. Sunt prezentate: 
- referatul de aprobare  nr. 4225 din 02.12.2021   întocmită de primarul comunei Gheorghe Doja;
- raportul  comun  nr.  4224 din 02.12.2021   al compartimentelor  contabilitate şi achiziţii publice;
-  avizul   nr.  4239  din  03.12.2021 al  comisiei  pentru   agricultură,  activităţi  economico-financiare,

amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului şi turism;
- procesul-verbal nr. 3969 din 04.11.2021.
Este  adoptată  Hotărârea nr. 85 din 13.12.2021 privind modificarea Strategiei anuale de achiziţii

publice a comunei Gheorghe Doja,  judeţul Ialomiţa, pe anul 2021,   cu  11 voturi „pentru”, 0 „abţineri”  şi
0 voturi „contra”.   

Discuţii:
Domnul Iordache Victor: s-ar mai putea pietrui străzile? Apometrele ar mai trebui citite.
Domnul primar: ar dori ca în cazul în care se vor primi sume pentru rectificarea bugetară pe final de an,

să se aibă în vedere reparaţia  acoperişului de la berărie (pentru ca spaţiile să se poată închiria/concesiona celor
care vor dori să desfăşoare activităţi economice),  reparaţii prin pietruire, pe străzile unde este necesar acest



lucru (bineînţeles dacă timpul va permite astfel de intervenţii). În ceea ce priveşte proiectul de modernizare a
drumului  de  exploataţie  agricolă,  s-a  primit  săptămâna  trecută  o  vizită  de  verificare  în  teritoriu  a
amplasamentului; punctajul ar fi mare, sperăm ca în două săptămâni să primim răspuns favorabil. Se pare că şi
cu proiectul de asfaltare vom avea veşti bune în curând. În ceea ce priveşte canalizarea, s-au sistat  lucrările,
deocamdată  nu  putem  înainta  cu  propunerea  de  racordare,  însă  vom încerca  să  efectuăm  măcar  câteva
subtraversări. În ceea ce priveşte apometrele, se vor citi, însă, în prezent, unul din angajaţi este în concediu de
odihnă, iar celălalt este în concediu medical.

Domnul Iordache Victor:  ar  fi  bine dacă s-ar putea face câteva cadouri  de sărbători  pentru câteva
familii,  din partea consilierilor locali.  Doamna Simoiu Margareta: ar  fi bine ca indemnizaţia lunară să fie
înmânată  lunar  tuturor  consilierilor  locali  de  către  casier,  tuturor  astfel  fiind  mai  uşor  să  se  facă  donaţii
centralizat  aşa  cum ar  dori  consilierii.  Se  fac  propuneri  de  principiu,  astfel:  Trifănescu Viorel,  Stănescu,
Pantazi şi Stănilă.

Domnul primar: a primit un mesaj de la domnişoara Dudu, cetăţean al comunei, care este nemulţumită
de taxa percepută de parohia ortodoxă pentru capelă. I se pare că suma de 200 lei este prea mare. Domnul
Rotaru: ar trebui chemat preotul la o discuţie cu consilierii locali. În ceea ce priveşte cultul adventist, se vor
aloca sume, proportional cu numărul enoriaşilor, în cazul în care aceştia vor edifice o capelă. La capela de la
parohia ortodoxă  a donat cineva un frigider, dar ar  mai trebui un aragaz.

Domnul primar: a primit o adresă prin care un cetăţean  sesiza faptul că un nuc foarte mare, prin
rădăcinile sale, distruge un număr mare  de morminte şi ar trebui tăiat/curăţat. S-au luat măsuri în acest sens şi
totodată se vor  înştiinţa cetăţenii să nu lase arborii/arbuştii să crească mari în incinta cimitirului pentru a nu
strica mormintele. 

Domnul Tronaru: ce se va întâmpla cu centrala de la casa parohială. Domnul primar: se va găsi o
soluţie. 

Domnul primar: Mâine se va organiza teatru de păpuşi,  astfel  copii  vor avea o surpriză plăcută şi
binemeritată în prag de sărbători. În altă ordine de idei, în perioada imediat următoare sperăm într-o rectificare
bugetară cu bani alocaţi de la bugetul de stat.

Secretarul general: spre  finele lunii decembrie, în funcţie şi de o  eventuală rectificare bugetară, se va
organiza o şedinţă extraordinară, printre punctele de pe ordinea de zi fiind: aprobarea contului de execuţie
bugetară anual, preliminat, rectificarea bugetară şi modificarea/completarea planului anual de achiziţii publice,
aprobarea  fuziunii prin absorbție a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară SALUBRIS GROUP 2010 de
către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 2009”, precum şi  aprobarea  asocierii UAT Comuna
Gheorghe Doja cu unele unități administrativ/teritoriale în vederea acceptării acestora în cadrul Asociaţiei de
Dezvoltare Intercomunitară ”ECOO 2009”, în calitate de asociați cu drepturi depline.

Domnul Matei Cristian declară  închisă şedinţa  Consiliului local Gheorghe Doja.
Pentru care am încheiat prezentul, care va fi adus la cunoştinţă publică prin afişare la sediul Consiliului local şi

publicare pe  www.gheorghedojail.ro.       

 
    
                                 Preşedinte de şedinţă,                                                            Secretar general al U.A.T.,
                                      Cristian MATEI                                                                             Monica PRAF


